
Til 
Siv Kristin Laland 1.trinn 
Tina Braut 2.trinn 
Therese Fossnes 3.trinn 
Gunn Helen Svalestad 4.trinn 
Cecilie Storlid 5.trinn 
Linn Kristin Bore 6.trinn 
Rune Molund 7.trinn 
Sigrid Kjetland rektor 
 
 
Referat FAU-møte tirsadg 08. november kl.18.00-19.00 på Lye skule 
 
 
1. Ballbingen 

Sigrid orienterte rundt ny ballbinge. Vi har ikke mottatt mer informasjon siden forrige 
møte. Renate tar kontakt med idrettslaget for å få mer informasjon om status.  
 

2. Refleksaksjon 
FAU ønsker å gjennomføre refleksauksjon også i år.  
Rune tar kontakt med NAF og politi og hører om de er interesserte i å bli med på 
refleksdag. Vi avtaler deretter dato for gjennomføring.  

 
 

3. Utviklingsplanen for skolen.  
Orientering ved Sigrid.  

a. Skolen forsetter som før med fokus på godt læringsmiljø og læringsresultat.  
b. Hvordan møte elever som sliter? Samarbeidslæring. Læringsmiljø. 
c. Elever skal kunne påvirke skolehverdagen. 
d. Skolen skal gjennomføre lesekurs for alle trinn. 
e. Gjennomfører tverrfaglige prosjekter.  

 
 

4. Eventueltsaker: 
 

a. Gratisprinsippet i skolen 
Det har kommet inn henvendelser om at gratisprinsippet brytes når elevene 
inviteres til å ta med mat til en felles lunsj.  
Det er også flere anledninger i skolen hvor foreldre har bidratt og som det ble 
diskutert om er innenfor gratisprinsippet eller ikke.  
Rektor foreslår at vi lager en mal på hvordan forespørsler om bidrag fra 
foreldre kan gjennomføres, uten at det oppleves som et krav, men mer som 
et frivillig bidrag for de som har anledning og ønsker om det. Denne gås 
igjennom i FAU når den er laget.  
 

b. Sponsing av aktiviteter 
Det ble diskutert ulike måter FAU kan bidra til at elevene på skolen får kjekke 



opplevelser utenom den vanlige skolehverdagen. Elevrådet har ønsker og 
innspill til dette, og FAU ser fram til å høre mer fra dem om saken.  
 

c. Overskudd fra 17.  mai-arrangementet 
Polenturen for neste års 10.-klassinger blir avlyst. 17. mai-komiteen skal 
derfor vurdere på neste møte hvordan pengene fra neste 17. mai skal brukes. 
Vi har spilt inn at disse pengene kunne vært en fin inntekt for FAU. Pengene 
kunne blitt brukt på prosjekter eller arrangementer som er til glede for mange 
elver på Lye.    
 

d. Inntektsgenererende aktivitet 
Det ble diskutert flere ideer hvor hvordan FAU kan skaffe inntekter for å 
kunne sponse elevene med flere prosjekter, turer, arrangementer el.l.  
Vi tenker mer på dette til neste gang. 

i. Noen ideer som ble nevn: 
1. Byttedag / Loppemarked og kakesalg  
2. Sporløype 
3. Marsj 

 
e. Åpningstid SFO 

Det er et ønske fra flere foreldre at SFO skal åpne tidligere. Dette 
videreformidles av rektor til leder for SFO. 
 

f. Skulegårdsfesten/Sommeravslutning 
Det har kommet ønske om å endre dette til trinnvise fester i stedet for felles 
fest. FAU ser det som en styrke at alle samles samme dag og stemmer 
enstemmig for å beholde festen for hele skole som sist.  
 

g. Skolebøker 
Det er kommet inn ønske om skolebøker for bokmålsklassene. Rektor 
orienterer om at det per nå er det lite bruk av skolebøker på både nynorsk og 
bokmål. Dette frigir mer ressurser til digitale platformer. Men skolebøker og 
bruken av disse er stadig oppe til vurdering blant lærere og ledelse.  
 

h. Aulaen – til orientering:  
Aula skal blir oppdatert digitalt. Det er satt av midler til dette i kommunen.  
 

i. Felles foredrag for foreldre.  
FAU har ønske om at det gjennomføres et felles foredrag med relevant tema 
for barneskoleforeldre, slik det er blitt gjort andre år.  
Sigrid tar kontakt med barnehagene og ungdomskolen for å høre om det er 
interesse for å gå sammen om å invitere til et foredrag for alle foreldre.   

 


